
Sprawozdanie z międzysesyjnej  

działalności Komisji Finansów i Rozwoju   Gospodarczego 

z dnia 24 października 2022r. 

 

W posiedzeniu uczestniczyli radni, Burmistrz Nidzicy p. Jacek Kosmala, 

Przewodniczący Komisji Oświaty p. Andrzej Arcyz oraz Prezesi PUGK p. Andrzej 

Jabłonka i p.  Paweł Łazicki. W Pierwszym punkcie omawiane były sprawy 

bieżące i szeroko rozwinięty temat ciepłownictwa w mieście.  

Następnie Komisja rozmawiała o wnioskach przygotowanych przez 

poszczególne komisje do przyszłorocznego budżetu. Radni  zwrócili się do pana 

Burmistrza z prośbą  o  rozsądne, priorytetowe i bardzo realne zaplanowanie 

budżetu na przyszły rok. 

Dalej Radni zapoznali się z materiałami sesyjnymi i pozytywnie przegłosowali 

wszystkie uchwały. W wolnych wnioskach członkowie Komisji poruszali różne 

tematy dotyczące warunków życia naszego społeczeństwa. 

 

    Przewodnicząca Komisji Finansów  

i Rozwoju Gospodarczego 

     /-/ Bożena Karwowska 


